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قلعهنویی: شرایط استقلال ایدهآل نیست

سرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: شرایط تیم ما ایدهآل نیست اما بد هم نیست.

مجیدی و جویباری از سرمایههای استقلال هستند
قلعهنویی: شرایط استقلال ایدهآل نیست/ تیم ملی بانشاط بازی نمیکند

سرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: شرایط تیم ما ایدهآل نیست اما بد هم نیست.

به گزارش خبرگزاری فارس، امیر قلعهنویی در حاشیه تمرین امروز استقلال در جمع خبرنگاران گفت: با توجه به تعطیلی مسابقات
تمرینات را فاز بندی کردیم. در فاز اول آمادگی جسمانی و بازسازی بدنها را قرار دادیم و کمی هم کارهای قدرتی و هوازی انجام دادیم.
در فاز دوم تمرینات را یک جلسه کردیم و فردا هم یک بازی دوستانه با فجر سپاسی داریم که جا دارد از یاوری استاد خوبم و مجموعه

مدیریت فجر سپاسی تشکر کنم که درخواست ما را قبول کردند. شرایط استقلال بد نیست اما ایدهآل هم نیست.

وی در مورد اینکه بخشی از مطالبات بازیکنان پرداخت شد و دیگر استقلال مشکل مالی ندارد، گفت: ابتدا باید از هیئت مدیره و دکتر
فتحاللهزاده تشکر کنم. زمانی که کار دست خود فتحاللهزاده سپرده شد قراردادهای مالی را بست و هماهنگی خوبی بین ایشان و

هیئت مدیره وجود دارد. در پرداختها عقب هستیم اما بازیکنان بخشی از پول خود را گرفتهاند.

قلعهنویی در مورد وضعیت جانواریو و جباری گفت: جباری از فردا میآید اما جانواریو در برزیل هنگام تمرین کردن زانویش دچار
مشکل شده است.

سرمربی استقلال در مورد بازگشت نظری جویباری به استقلال گفت: این افراد سرمایههای باشگاه استقلال هستند. همانطور که فرهاد
مجیدی در بخش بازیکن سرمایه استقلال است، جویباری هم در مدیریت سرمایه استقلال است. باید این سرمایهها را جذب و
حمایت کنیم. از علی امیری هم تشکر میکنم. او در ابتدای فصل و پیش از آغاز فصل خیلی زحمت کشید و به همراه فتحاللهزاده تیم
خوبی بستیم. هماهنگی خوبی هم بین فتحاللهزاده و معاونینش عرب و شاهحسینی ایجاد شده و از نظر مدیریتی تیم خوب و همدلی

هستیم.

وی در مورد بدنسازی مجتبی جباری گفت: فرم بدنسازی در کلینیک انجام میشود و جباری 10 روز است که در چمن تمرین میکند و
از فردا هم به ما اضافه خواهد شد.

قلعهنویی در مورد دیدار ایران و ازبکستان و اینکه آیا میتوانیم این تیم را ببریم، گفت: ابتدا باید به پهلوانان جوان ایرانی تبریک
بگویم. تیم ملی جوانان خوب بازی کرده و نتیجه گرفته است. اکبر محمدی در این تیم و علی دوستی در تیم نوجوانان خوب زحمت
میکشد. زمانی که من در کمیته فنی بودم این دو نفر نتیجه بدی گرفتند اما خوشحالم که از آنها حمایت کردم و نتیجه آن حمایت را
اکنون میبینیم. امیدوارم بعد از نوجوانان تیم جوانان ما هم جهانی شود. من مسابقات آنها را پیگیری میکنم و خوشحالم که از

محمدی و دوستی حمایت کردم.

وی ادامه داد: تیم ملی هم شرایط خاص خودش را دارد و با وحدت و همدلی خوب مردم و رسانهها میتوانیم موفق شویم. نباید
بگوییم تماشاگران یار دوازدهم ما هستند. آنها یار اول ما بعد از خدا و اهل بیت هستند. فضا هم خوب و آرام است و بازیکنان

میتوانند در این فضا راحتتر کار کنند.

وی در مورد اینکه حضور در جام جهانی میتواند برای ما افتخار آفرین باشد، گفت: حضور در جام جهانی افتخار است. نیاز داریم
فوتبال ما از این فضا خارج شود. بعد از المپیک علیه فوتبال خیلی صحبت شد. اکنون که نوجوانان ما جهانی شدند امیدوارم تیم ملی
جوانان ما هم جهانی شوند. تیم ملی زحمت میکشد اما بانشاط بازی نمیکند. با این حال شانس صعود به جام جهانی را دارد. در دو
بازی که پیروز شدیم حق ما برد نبود اما بهتر است ابتدا به جام جهانی صعود کنیم و پس از آن کیروش زحمت میکشد و تیم ملی هم

قشنگ بازی خواهد کرد.
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